
 
Technische vragen bij Raadsvoorstel Begroting 2024 

Nr. Vraag Partij Antwoord 

1 Blz 16. Vraag: 

Wat houdt het actieplan 

circulariteit in? Kan dit wat 

geconcretiseerd worden? 

CU Om hergebruik en duurzaam gebruik van grondstoffen te verbeteren onderzoeken wij welke acties voor de 
gemeente Alblasserdam passend en effectief zijn. Dit doen wij onder andere door aan te sluiten bij de regio 
om van elkaar te leren en eventuele samenwerkingen aan te gaan. Dit zal resulteren in een actieplan 
circulariteit. 
 

2 Blz 39. Vraag: 

De hoogte van de algemene 

uitkering  gebaseerd op de 

meicirculaire, maar voor de 

inflatiepercentages wordt 

gebruik gemaakt van de 

septembercirculaire. 

Waarom voor de algemene 

uitkering ook niet uitgegaan 

van de septembercirculaire?  

CU De doorrekening van de septembercirculaire is meestal te laat beschikbaar om nog te verwerken in de 
begroting van de gemeente. Wij gaan daarom uit van de meicirculaire. 
 

3 Blz 57. Vraag: 

Risico Afwikkeling 

verbouwing rederij. De 

uitspraak over het geschil 

met de aannemer is in 2023 

waarom dan nog een risico in 

2024. 

CU Er is nog geen definitieve uitspraak en zo is ook nog niet duidelijk wanneer de afwikkeling ervan plaatsvindt. 
Dat zou 2023 kunnen zijn, maar ook 2024. Maar ook al zou dat 2023 zijn, dan kan de uitkomst gevolgen 
hebben voor het resultaat en voor de ontwikkeling van de algemene reserve en dus het weerstandsvermogen 
voor 2024. 
 

4 Pagina 6: 

Welke SPUK uitkering voor 

de gemeenschappelijke 

regeling Souburgh is 

vervallen? Als hiermee de 

SPUK Sport bedoeld wordt, 

CDA Hiermee werd inderdaad de SPUK Sport bedoeld. In de begroting van GR Souburgh is er rekening mee 
gehouden dat deze SPUK-uitkering vervalt. Met de consequenties daarvan, een hogere deelnemersbijdrage, is 
rekening gehouden in de (meerjaren)begroting van de gemeente Alblasserdam. 
 



deze loopt tot en met 2023 

(zoals ook in de begrotingen 

over de afgelopen jaren van 

de GR Souburgh staat 

opgenomen) waarom is dit 

niet eerder 

opgemerkt/verwerkt in de 

(meerjaren)begroting?  

5 Zijn er ook nog activiteiten 

van Alblasserdam zelf (buiten 

het reeds eerder genoemde 

nadeel bij het herstel van 

zwembad Blokweer) die 

vallen onder de SPUK Sport? 

Zijn deze dan nu ook juist 

verwerkt? 

CDA De gemeente Alblasserdam vraagt ook nog gelden aan voor onderhoud, btw-verlies en overige kosten die 
vallen onder de SPUK-sport. Zoals gebruikelijk zijn deze niet verwerkt in de (meerjaren)begroting van de 
gemeente Alblasserdam, omdat er nog geen beschikking is dat deze gelden daadwerkelijk worden ontvangen. 

6 Pagina 8: 

Investeringsplan. Is dit niet 

een erg ambitieus plan gelet 

op realisatie van de 

afgelopen jaren? 

CDA Afgelopen periode is de capaciteit voor voorbereiding en begeleiding van projecten en investeringen 
versterkt. Om het doel, verbetering van de kwaliteit en het klimaat adaptief maken van de buitenruimte, te 
realiseren, is dit programma noodzakelijk. 
 
 
 

7 Pagina 8: 

Impuls reconstructie 

onderhoud 2024 1 miljoen 

euro. Wat wordt hiermee 

bedoeld? 

CDA In het coalitieakkoord is aangegeven dat een extra investering nodig is om de kwaliteit van de buitenruimte te 
verbeteren. Voor deze kwaliteitsverbetering zijn investeringen in de begroting opgenomen. Onderdeel van de 
kwaliteitsverbetering is het grootschalig aanpakken van slechte voetpaden en fietspaden in woongebieden. 
Een voorstel hiertoe wordt eind dit jaar aan de gemeenteraad voorgelegd. 
 
 
 

8 Pagina 9: 

Tijdelijke 

onderwijshuisvesting euro 

CDA Dit bedrag is gebaseerd op het Integraal Huisvestings Plan en de haalbaarheidsstudie van onderzoeksbureau 
HEVO. Op dit moment onderzoekt de projectgroep de locaties voor de tijdelijke huisvesting en is nog niet 



900.000 . Waarop is dit 

bedrag gebaseerd? Worden 

de noodlokalen aangekocht 

of betreft dit de huur voor 

noodlokalen? Indien dit 

laatste wordt bedoeld dan is 

dit ons inziens geen 

investering maar 

exploitatiebudget, net zoals 

destijds bij "De Twijn". 

bekend of het over aankoop of huur gaat. Conform de Perspectiefnota 2024 is het (vooralsnog) opgenomen 
als een investering.   

9 Pagina 14: 

Welke fietsonveilige situatie 

is in 2023 verbeterd en welke 

staat in 2024 op het 

programma? 

CDA De voorbereidingen voor de verbetering van de fietslus Edisonweg-Molenpad en de oversteek De Helling-
Grote Beer zijn in 2023 gestart. De uitvoering hiervan wordt in 2024-2025 verwacht. 
 

10 Pagina 15: 

Duurzame mobiliteit. Poort 

aan de Noord, mobility hub 

(inclusief vervoer over water) 

Dit laatste punt is nog niet 

beslist en kan geschrapt 

worden uit deze tekst. 

CDA Is onderdeel van Gebiedsvisie Poort aan de Noord die nog voor besluitvorming aan de raad voorgelegd.   

11 Pagina 26: 

Herijking Subsidiebeleid. 

Graag krijgen wij zsm inzicht 

in de te verstrekken subsidies 

2024. 

CDA Het verstrekken van de subsidies 2024 is een collegebevoegdheid. Het besluit over de te verstrekken subsidies 
wordt in december 2023 door het college genomen. Bij dit besluit zit een overzicht van de te verstrekken 
subsidies, en zullen dan ook voor de gemeenteraad beschikbaar worden gesteld. 
 

12 Pagina 39: 

Bij het opstellen van de 

begroting is uitgegaan van de 

CDA Bij het opstellen van de begroting is een inschatting gemaakt van te verwachten BUIG gelden 2024 en is 
rekening gehouden met een hogere bijdrage.  



meicirculaire. Is wel een 

inschatting gemaak van de te 

verwachten BUIG gelden of is 

dit net als bij de 2e burap 

niet gedaan en zijn alleen de 

extra lasten opgenomen? 

13 Pagina 51: 

Waarom is de 

kostendekkendheid  van de 

Europese dienstenrichtlijn 

maar 14%? Welke diensten 

vallen hieronder? Hoe kan 

deze meer kostendekkend 

gemaakt worden? 

CDA Voornaamste activiteiten dienstverlening vallend onder Europese dienstenrichtlijn zijn het behandelen van 
aanvragen tot het verkrijgen van een vergunning op grond van de Alcoholwet en het behandelen van 
aanvragen voor het organiseren van evenementen of markten. Het verhogen van de legestarieven kan 
bijdragen aan het verhogen van de kostendekkendheid, maar het gaat hier, ten opzichte van het totaal aan 
activiteiten die worden gedekt uit leges, om een klein aandeel van de activiteiten. Dit zou mogelijk leiden tot 
een forse verhoging, die mogelijk niet in verhouding staat tot andere leges. Bij komende jaarrekening worden 
de lasten en baten van activiteiten die worden gedekt uit leges nader geanalyseerd en die informatie kan dan 
worden gebruikt om dit te betrekken bij de ontwikkeling van de tariefstelling.  
 

14 Pagina 57: 

Ruigenhil. Graag ontvangen 

we een overzicht van de 

huidige stand van zaken met 

betrekking tot het opkopen 

en slopen van de woningen 

en de bedrijfsruimte aan de 

Ruigenhil. 

CDA In onderstaande tabel is de stand van zaken opgenomen in aantallen.  
 

Aantal panden aan de Ruigenhil 18 woningen en 1 bedrijfspand 

Aantal eigendom (geworden) van gemeente 9 

Aantal waarvoor koopovereenkomst is gesloten 0  

Aantal in gesprek over mogelijkheden aankoop 6  

Aantal dat inmiddels leegstaat na 
eigendomsoverdracht aan gemeente 

5 

Aantal panden waarvan de eigenaar nog niet open 
staat voor een gesprek over aankoop 

2 

  

   
Gesprekken met bewoners 
Met de meeste bewoners voeren we gesprekken over de mogelijkheden van verhuizing en verkoop aan de 
gemeente. Goed om te vermelden is dat deze gesprekken rechtstreeks plaatsvinden zonder de voormalig 
adviseur. We besteden met het projectteam veel tijd om de relatie te verbeteren. Dit heeft er bij een vijftal 



 

 

bewoners en de ondernemer toe geleid dat er goede inhoudelijke gesprekken plaatsvinden en dat er samen 
wordt gezocht naar oplossingen.   
Sloop 
Doel van de aankopen is het beëindigen van het woongebruik in een bedrijfsmatige omgeving. Als we 

woningen hebben aangekocht ligt het voor de hand de woningen te slopen. Hierover zijn wij in gesprek met 

de OZHZ en Haaglanden mede in het kader van veiligheid. 

 


